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 ) שודרה כתבת תחקיר על כיפת ברזל המכילה פרטים שטרם2.4.11 (10בחדשות ערוץ 
 שודרו. האם החורים בכיפת ברזל מתחילים להיחשף? דרושה כתבת תחקיר נוספת באחד

 מערוצי הטלוויזיה על החלופה המתבקשת - מערכת הלייזר (נאוטילוס / סקייגארד)
שמערכת הביטחון מתעלמת מקיומה, למרות יעילותה, זמינותה וכדאיותה הכלכלית.
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 דרושה כתבת תחקיר נוספת באחד מערוצי הטלוויזיה על החלופה המתבקשת - 
 מערכת הלייזר (נאוטילוס / סקייגארד) שמערכת הביטחון מתעלמת מקיומה,

 את פיתוח מערכת הלייזר הזו למרות יעילותה, זמינותה וכדאיותה הכלכלית.
 הזמינה בארה"ב ממשלה ישראלית אחרת, המערכת הוכיחה יעילותה בעשרות

 ניסויים, מאה אחוזי הצלחה. בפיתוח השתתפו חברות תעשייה ישראליות. ארה"ב
 מוכנה לשתף חברות ישראליות גם ביצור המערכת. למה להתעלם מטכנולוגית

? למה לדבוק בפתרון שלעולם לא יהיה ישים?21המאה ה 
 לעולם לא יהיו בידנו מספיק משאבים לייצור טילי יירוט יקרים כנגד הרקטות הזולות

של ארגוני הטרור.
הפעלת הלייזר זניחה - כאלפיים דולר ליירוט. לעומת זאת,

אסור להתחפר בהגנה על החלטה שגויה.
 כתב על כך משה ארנס, מומחה לטילים ומי שהיה שר הביטחון (הארץ,

28.12.10:(
 "... תחילה נאמר לנו שמדענינו מפתחים מערכת ליירוט טילים בליסטיים שתוכל
 לשמש בעתיד מטריית הגנה לאזרחים ולהפיל כל טיל שהטרוריסטים ישגרו. לא

 צריך להיות מדען טילים כדי להבין שמדובר בחלום באספמיה. לבד מהאתגר
 הטכנולוגי העצום שמציב פיתוח מערכת כזאת, פערי העלות בין הטיל הפשוט

 המכוון נגד האוכלוסייה לבין המערכת המתוחכמת שנועדה ליירט אותו, גדולים
 מכדי שהדבר יהווה פתרון לבעיה. לאחר מכן נאמר לנו שביכולתנו להרתיע את

 הטרוריסטים משימוש בנשק זה נגדנו. תחשבו על זה טוב. מי כאן מרתיע את מי?"
... 

 "... מוטב שראש הממשלה שלנו, שר הביטחון, השביעייה, הקבינט, המועצה
 לביטחון לאומי, צה"ל וועדת חוץ וביטחון של הכנסת, יפעילו את הראש ויתחילו

 לעבוד. המלאכה מרובה והזמן עלול להיות קצר. אחרת, כדאי שכבר נתחיל
להתכונן לוועדת החקירה הבאה"...
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